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De kop is eraf. Onze eerste ontbijtmeeting was een enorme 
ervaring. Het fabriek Robberechts in werking zien was voor alle 
aanwezige leden een les in veiligheid, in hypermoderne techniek 
en fantastische producten die uiteindelijk gemaakt werden.
Dank Olivier voor dit bezoek en nog heel veel succes.

Graag vermeld ik dat de korte reis dit jaar zal doorgaan naar 
Stuttgart op 24-25-26-27-28 april. Neem dit misschien al op in 
uw agenda zodat u zeker kan meegaan. Het zal een onvergetelijk 
weekendje worden !
Zoals al meegedeeld tijdens de meeting staan alle Ontbijtmeetings 
“open” voor inschrijving tem februari. Maak hiervan gebruik om 
u in te schrijven en uw agenda te beheren.

Tot slot doe ik nog eens een warme oproep voor kandidaten die 
ons bestuur willen komen versterken !

Hieronder vindt u een woordje uitleg over de jonge dame die 
op 24 oktober komt spreken in de Link21.  Alle aanwezigen 
krijgen een leuk cadeau !

 Voorzitter Ontbijtclub
 2024 – 2025

Voorwoord van Michel,  
voorzitter 2024-2025
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7.45u: verwelkoming
8.00u: start ontbijt

Volgende bezoek      

bladzijde 2

24/10/24: Spreker Charlotte Van Brabander: Finfluencer en Money Coach

Terugblik  
bezoek Robberechts

Charlotte van Brabander begon haar carrière als professioneel 
pokerspeelster, waar ze opviel met haar scherpe inzicht en stra-
tegisch spel in een wereld waar vooral mannen de boventoon 
voeren. Ze nam deel aan toernooien in binnen- en buitenland 
en wist zich keer op keer te bewijzen aan de pokertafel.

Toch bleef het daar niet bij. Charlotte groeide uit tot een suc-
cesvolle presentatrice en contentcreator. Ze deelt haar interesses 
op een spontane en toegankelijke manier, of het nu gaat om 
lifestyle, reizen of gaming. Dit heeft haar een breed en loyaal 
publiek opgeleverd.

Charlotte van Brabander heeft zich de laatste jaren ook ontpopt 
als een zogenaamde “finfluencer” — iemand die via sociale 
media financiële tips en inzichten deelt met een breed publiek. 
Ze zet zich in om ingewikkelde financiële onderwerpen op een 
begrijpelijke manier uit te leggen, van investeren in aandelen 
tot sparen en slim omgaan met geld.

Door haar open 
en transparante 
aanpak maakt ze 
onderwerpen als 
beleggen, die vaak 
als saai of ingewik-
keld worden ge-
zien, toegankelijk 
voor een jonger 
publiek. Charlotte 
wil vooral laten 
zien dat financiën 
niet eng hoeven te 
zijn en dat iedereen, met de 
juiste kennis, controle kan krijgen over hun financiële toekomst. 
Haar doel is om vooral vrouwen te inspireren zich meer te 
verdiepen in geldzaken en financiële onafhankelijkheid na 
te streven.

Op donderdag 19/09 werden we verwelkomd in de 
bedrijfsgebouwen van Robberechts in Turnhout.

Dit bezoek was tevens de opening van ons nieuwe wer-
kingsjaar. We werden ontvangen door “Olivier Rob-
berechts”.

Na een uitgebreid ontbijt, dat werd geserveerd door 
Den Eyck, gaf onze voorzitter “Michel Sollie” een over-
zicht van het nieuwe werkingsjaar.

Bij Robberechts vervaardigen ze kantoormeubelen van 
A tot Z. Onder leinding van Olivier kregen we een 
mooi uitgebreid overzicht van de bedrijgsactiviteiten 
met als afsluiter een bedrijfsrondleiding. Dank u aan 
Olivier en team Robberechts voor dit bedrijfsbezoek.



IT-bedrijf NTX neemt 
ECX over
IT-bedrijf NTX zette recent een belangrijke stap in haar 
strategische ontwikkeling. Het rondde namelijk midden 
augustus de overname van ECX uit de gemeente Reet af. 
Vanaf 1 september gaan ze samen verder onder de vlag 
van NTX.

Een belangrijke mijlpaal voor ondernemers Koen 
Vanlommel, Tim Sleebus en Wim Jacobs: de drie Managing 
Directors van IT-bedrijf NTX rondden afgelopen maand 
hun eerste gezamenlijke overname af. “De overname van 
ECX past perfect binnen onze groeiambities”, licht Koen 
Vanlommel toe. “Beide bedrijven delen gelijkaardige 
waarden en bieden vrijwel dezelfde diensten aan. We 
geloven dat de integratie ons in staat zal stellen om onze 
klanten nog beter te ondersteunen.”

IT-bedrijf ECX, werd in 2006 opgericht door Wim Vermeulen. 
Het specialiseerde zich in infrastructuuroplossingen en 
telde voor de overname tien medewerkers. Het bedrijf 
realiseerde jaarlijks een omzet van ongeveer 2,1 miljoen 
euro.

Vanaf 1 september vervoegen de tien medewerkers van 
het voormalige ECX het NTX-team. Vermeulen krijgt een 
nieuwe rol in het team. “Gedurende een korte, maar 
intensieve overgangsperiode zullen we hard werken om 
een soepele overgang te waarborgen”, zegt Vanlommel. 
“We zijn alvast erg enthousiast om ermee aan de slag te 
gaan.”

Heylen Group neemt 
FieldTrust over en breidt 
cybersecuritynetwerk uit
Het Herentalse Heylen Group heeft Fieldtrust overgenomen, 
een verdeler van cybersecurity-oplossingen en -diensten. 
Voor Heylen Group is de overname van FieldTrust een 
strategisch belangrijke stap die de positie van de groep op 
het vlak van IT-distributie.

“Wij verwelkomen FieldTrust met veel enthousiasme in de 
Heylen-familie”, zet Heylen Group-oprichter Wim Heylen. 
“Deze overname past volledig bij onze visie. Dankzij de 
reputatie van FieldTrust als innovatieve speler is dit bedrijf 
de ideale partner om onze groei in deze dynamische 
sector te bewerkstelligen. Onze Connect+ divisie bestaat 
nu uit een netwerk van meer dan 1.500 resellers.”

“Wij zijn verheugd om de krachten te bundelen met Heylen 
Group”, stelt ook Bart Cuypers van FieldTrust. “Met dit  
 

partnership versterken wij onze slagkracht en kunnen 
we onze partners blijven voorzien van uitmuntende 
cybersecurity-oplossingen.”

FieldTrust zal in de toekomst nauw samenwerken met 
Smartworx, dat ook onderdeel van Heylen Group en 
distributeur van een breed gamma cloudoplossingen en 
server- en storage systemen is.

Financiële details van de overname werden niet 
meegedeeld.

Heylen Group is een industriële holding die in 2000 werd 
opgericht en intussen uitgroeide tot een holding met meer 
dan 35 bedrijven uit vier verschillende sectoren in de 
portefeuille.

* NTX
    Betrokken lid - Koen Vanlommel      
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*   Heylen Group
    Betrokken lid - Wim Heylen   
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*  VanRoey
 Betrokken lid - Pat Van Roey  

VanRoey stelt Joachim 
Lauwers aan als nieuwe 
CEO
VanRoey, een Managed ICT-provider, benoemt Joachim Lauwers 
als nieuwe CEO. Lauwers zal verantwoordelijk zijn voor het 
realiseren van de groeidoelstellingen van het bedrijf. Hij brengt 
expertise mee uit zijn vorige rol als Managing Director Belgium 
bij cloudcommunicatiebedrijf Dstny.

Pat Van Roey stond 30 jaar lang aan de leiding van VanRoey 
op 30 jaar, en zorgde voor een exponentiële groei. 

VanRoey is actief vanuit het Kempus gebouw in 
Turnhout, en heeft daarnaast ook vestigingen 
in Geel, Antwerpen en Mechelen, en versterkte 
recent zijn aanwezigheid in Limburg door 
het toevoegen van een kantoor in Houthalen-
Helchteren. Deze uitbreiding is onderdeel van 

de groeistrategie.

Nieuwe CEO Joachim Lauwers is aangesteld 
om die ambities verder uit te werken. Hij 
brengt uitgebreide ervaring in strategisch 
en commercieel leiderschap mee uit zijn rol 

als Managing Director Belgium bij cloudcommunicatiebedrijf 
Dstny uit Zaventem.

“Ik kijk ernaar uit om VanRoey samen met het team verder uit 
te bouwen en de groeiambities waar te maken. Dat willen we 
doen door in te spelen op de verhoogde marktvraag en onze 
diensten te versterken”, zegt de nieuwe CEO.

Pat Van Roey heeft het volste vertrouwen in Lauwers en kijkt er 
al naar uit om de rol van voorzitter van de Raad van Bestuur 
op zich te nemen. “Na 30 jaar leiding te hebben gegeven aan 
dit geweldige en toonaangevende ICT bedrijf, is het tijd om de 
fakkel door te geven. Joachim zijn ongeëvenaarde expertise 
en indrukwekkende staat van dienst maken hem de perfecte 
persoon om ons bedrijf naar nieuwe hoogten te leiden.”

bladzijde 4

Signify kiest iO als 
wereldwijde partner voor 
marketing operations

Signify, de Nederlandse wereldleider in verlichting, heeft 
onlangs gekozen voor iO als wereldwijde partner voor zijn 
marketingactiviteiten. De komende 3,5 jaar zal het blended 
agency alle marketing voor de eigen kanalen van Signify 
verzorgen, inclusief alle merken wereldwijd. Samen zetten 
Signify en iO zich in voor een consistente digitale ervaring en 
een optimale klantbeleving.

iO zal het team van Signify, dat verantwoordelijk is voor de 
zichtbaarheid en uitstraling van merken zoals Philips, Interact 
en WiZ, op al hun digitale kanalen wereldwijd ondersteunen.

“Door de geografische aanwezigheid van Signify, de 
hoeveelheid mondiale en regionale merken en de complexiteit 

van het digital marketinglandschap, waren we op zoek naar 
een partner die ons kon ondersteunen als ook excellence op 
schaal kan leveren. De transitie naar iO is heel vlot verlopen en 
wij hebben alle vertrouwen in onze toekomstige samenwerking”, 
Martine Koppens, Head of Global Marketing Excellence & 
Operations bij Signify.

“We zijn ontzettend trots dat we Signify mogen helpen om 
haar wereldwijde marketingactiviteiten consistent, op schaal en 
kwalitatief uit te voeren”, zegt Mick Roovers, Strategy Director 
bij iO, “We zetten onze technologische knowhow, expertise 
in marketing, marketing operations en het bouwen van teams 
en capabilities graag in om de klanten van Signify de juiste 
experience te bieden.” 

*  IO
 Betrokken lid - Pieter Janssens 
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Nieuwe toekomst voor 
restant van historisch 
klooster: 
“Landmark omvormen tot 
een levendige broedplaats 
voor kunst en design”
Herentals - De voormalige infirmerie van het Augustijnenklooster 
in Herentals gaat een vijfde leven tegemoet. Het historische 
gebouw deed ook al dienst als tabaksmagazijn, brand-
weerkazerne en, meer recent, als stadsarchief. Carlo van 
Tichelen mag er nu een kunstgalerie inrichten.

De gemeenteraad van Herentals zette dinsdagavond het licht 
op groen voor het afsluiten van een erfpachtovereenkomst met 
het Huis Van Tichelen en dit voor een periode tot vijftig jaar. 
“Dankzij deze overeenkomst zal een stukje diepgewortelde 
geschiedenis langdurig in ere worden gehouden en trans-
formeren tot een centrum van creativiteit, ondernemerschap en 
innovatie”, belooft ondernemer Carlo Van Tichelen.
De infirmerie is een overblijfsel van het Augustijnenklooster. De 
paters bouwden dat klooster rond 1616. In 1798 brandde het 
kloosterpand grotendeels uit en alleen de infirmerie bleef over. 
In de jaren vijftig van vorige eeuw werd het pand een eerste 
maal gerestaureerd. In de jaren zeventig was het gebouw de 
thuishaven van de stedelijke brandweer.
Tot vorig jaar werden de stedelijke archieven er bewaard. Na 
de verhuis van het archief naar de Molenvest stond het pand 
opnieuw leeg. Met het afsluiten van een erfpachtovereenkomst 
heeft de stad nu een partner gevonden die voor nieuw leven 
zorgt.

Broedplaats
Carlo Van Tichelen, geboren en getogen in Herentals, is 
vastbesloten om zijn wortels in de stad in volle glorie te laten 
herleven. “Dit met een visie voor het gebouw die verder gaat 
dan alleen maar behoud. Namelijk: dit landmark omvormen 
tot een levendige broedplaats voor kunst en design.”

De erfpachtnemer komt niet onbeslagen op het ijs. Hij de 
man achter communicatiebureau Phobos & Actor, dat al sinds 
1990 aan de wieg staat van meer dan 360 merkversterkende 
projecten voor tal van klanten in diverse sectoren. “Samen met 
een satellietkantoor voor Phobos & Actor, dat al meer dan 34 
jaar succesvol opereert met een team van 14 professionals, 
zal het klooster dienen als de thuisbasis voor mijn kunstatelier 
en galerie.”

“Met het betrekken van het gebouw wil ik een krachtige 
synergie tussen kunst, technologie en ondernemerschap naar 
het historische hart van de stad brengen. Dit is niet zomaar 
een nieuwe bestemming voor een oud gebouw. Het is een 
heruitvinding van wat erfgoed kan zijn in de moderne wereld.”

Knipoog naar klassieke meesters
De galerie, geïnspireerd door het succesvolle debuut in 2022 
in Kasteel Le Paige en die sindsdien een indrukwekkende 
groei doormaakte, laat van Tichelen straks toe om niet alleen 
zijn eigen werken te tonen en zijn talent steeds verder te 
ontwikkelen, maar ook de werken van lokale en internationale 
kunstenaars te presenteren.
Van Tichelens unieke stijl, gekenmerkt door een speels gebruik 
van kleur en vorm met een knipoog naar de klassieke meesters, 
zal ongetwijfeld een frisse wind brengen binnen deze 
historische muren.
“Het is deel van de missie om kunst terug te brengen naar 
het centrum van Herentals, en daarmee ook de inwoners te 
inspireren door middel van creatieve expressie”, klinkt het. 
Hoewel de officiële opening nog even op zich laat wachten, 
zijn de voorbereidingen voor restauraties en verbouwingen al 
in volle gang.
“Vandaag zitten we immers met een gebouw waar veel rekken 
gestaan”, weet Van Tichelen. “Er zullen aanpassingen nodig 
zijn, maar ik laat me liever niet vastpinnen op een concrete 
planning.” 

*  Phobos & Actor
    Betrokken lid - Carlo Van Tichelen  
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‘Afval Alternatief’ grote winnaar van 
Voka Prijs Ondernemen 2024

‘Afval Alternatief’ uit Dessel mag zich een jaar lang winnaar 
van de ‘Voka Prijs Ondernemen 2024’ noemen. De prijs is een 
erkenning van Voka Mechelen-Kempen. In 2012 - bij de start 
- had het bedrijf één vrachtwagen en één chauffeur. Intussen 
halen ze afval op bij 14.000 kmo’s in Vlaanderen. “Fijn dat 
onze groei zo opvalt én ook nog wordt bekroond”, zeggen 
zaakvoerders Jo Smolders en Aart Van Oekelen. Ook Gudrun 
Group, de Coöperatie Hoogstraten en jonge ondernemer 
Kristoffer Van Saet zijn op het gala in de prijzen gevallen.

Voor de 38e keer heeft Voka Mechelen-Kempen de ‘Voka 
Prijs Ondernemen’ uitgereikt. Op dit event bekroont Voka 
het beste wat de ondernemersregio te bieden heeft. Zo’n 
400 ondernemers hebben het event live bijgewoond, in de 
Warande in Turnhout.

Uit handen van Tom Laveren (gedelegeerd bestuurder) en 
Claudia De Moor (voorzitter) kreeg ‘Afval Alternatief’ uit 
Dessel de Voka-award ‘Prijs Ondernemen 2024’. “We zijn 
echt klein begonnen. In 2012. We hadden geen klanten, één 
chauffeur en één vrachtwagen. Een periode die zijn charmes 
had. ’s Morgens vroeg sprongen we mee in de vrachtwagen 
om te helpen met de afvalophaling. In de namiddag trokken 
we ons hemdje aan op zoek naar klanten. Intussen hebben we 
er 14.000, 2.000 orders per dag, 35 vrachtwagens en 110 

medewerkers”, zeggen zaakvoerders Jo Smolders en Aart Van 
Oekelen. “Deze Voka-award is voor al die medewerkers.”
Het bedrijf werd in mei van dit jaar al voorgedragen door 
de Voka Lokaal-afdeling ‘Kempen Oost’. Ze kregen de lokale 
award voor de regio uit handen van ex-Miss België Celine 
Van Ouytsel. Door die lokale award kon ‘Afval Alternatief’ 
meedingen naar de grote ‘Voka Prijs Ondernemen’.

Nog meer winnaars
Op de gala-avond zijn niet 1 maar 4 prijzen uitgereikt. Met 
een gloednieuwe prijs. Die van ‘Jonge Ondernemer’. De prijs 
gaat naar Kristoffer Van Saet van ‘Van Saet Security’. Het 
bedrijf uit Bonheiden bestaat net 10 jaar en krijgt er een extra 
bekroning bij.

De Coöperatie Hoogstraten heeft de prijs Duurzaam 
Ondernemen gewonnen. “Ze zijn er onder meer in geslaagd 
om, in nauwe samenwerking met onderzoekscentra, een 
hefboom te creëren voor innovatie. Voor leveranciers, klanten 
en consumenten”, liet de jury weten.

Ook chocoladeproducent Gudrun Group uit Lier heeft prijs. 
Zij winnen de Prijs Innovatief Ondernemen. Met hun pralines 
en truffels zitten ze vooral op de buitenlandse markt. Zoals 
in Amerika, Engeland, Japan en Canada. Maar dat allemaal 
vanuit Lier.

*   Afval Alternatief
    Betrokken lid - Aart Van Oekelen    
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➞

LID IN DE KIJKER

Kan u kort uitleggen waar uw bedrijf voor staat?
Van Dessel Insurance Brokers is een onafhankelijke 
verzekeringsmakelaar met meer dan 75 jaar ervaring. 
Verzekeringen zijn niet alleen ons vak, maar ook onze 
passie. Door de jaren heen hebben we een diepgaande 
kennis opgebouwd van uiteenlopende sectoren en hun 
specifieke risico’s. Dit stelt ons in staat om gespecialiseerde 
maatwerkoplossingen te bieden die perfect aansluiten bij 
de noden van onze klanten. Als betrokken partner staan 
we ondernemers bij zodat zij met een gerust hart kunnen 
groeien. We geloven in persoonlijke relaties en dienstverlening 
op maat, en gaan voor langetermijnrelaties en unieke 
verzekeringspakketten.

CyberContract is 10 jaar geleden opgericht omdat we toen 
dachten dat cyberincidenten zouden uitgroeien tot het meest 
bedreigende risico voor de continuïteit voor een bedrijf. De 
geschiedenis geeft ons intussen gelijk. Vandaag zien we dat 
cyberveiligheid in zéér hoog tempo een kopzorg wordt voor 
bedrijven omdat er geen maat lijkt te staan op de technologische 
evolutie en inventiviteit van cybercriminelen. We denken dat 
we daarom veel verder moeten gaan dan verzekeren alleen. 
We willen de cyberveiligheid bij onze klanten verhogen door 

onze kennis in partnership met gespecialiseerde spelers breed 
en betaalbaar (en soms zelfs gratis) aan te bieden.

ReThink-IT is een spin-off van CyberContract. Het programma, 
SoFIE, is opgezet als een volwaardige volautomatische 
beheertool voor zowel de polis, de schade als de financiële 
administratie van een verzekering. Daarnaast is het 
een tool waarin naast verzekeringen ook andere niet-
verzekeringsproducten en -diensten van andere aanbieders 
naadloos geïntegreerd kunnen worden. Ten eerste omdat de 
behoefte om verder te gaan dan louter verzekeren steeds 
nadrukkelijker aanwezig is. Maar bijvoorbeeld ook omdat een 
verzekering steeds vaker “meelift” op de value-chain van een 
totaal ander product.

Hoe ziet een dag in uw job eruit?
Bij Van Dessel ben ik vooral projectmatig bezig met operationele 
processen. Hoe ze beter, kwalitatiever, klantvriendelijker, 
efficiënter …  gemaakt kunnen worden. Hoe ze door robuuste 
IT-processen ondersteund en ontsloten kunnen worden. Hoe we 
meer kunnen leren uit verzamelde data. Binnen CyberContract 
en ReThink-IT ben ik als bestuurder bezig met strategische 
vraagstukken rond de verdere uitbouw van beide. Ik ben graag 

Koen Druyts

PERSOONSFICHE:
Voor- en achternaam - Koen Druyts, 56 jaar

Functie
• Van Dessel Insurance Brokers (hoofdopdracht) -  
 Manager Operations
• CyberContract - Bestuurder
• ReThink-IT - Bestuurder

Bedrijfsactiviteiten- en specialisatie
• Van Dessel - Top 5 Belgische verzekeringsmakelaar
•  CyberContract - Cyber Verzekeringen
•  ReThink-IT -  IT-platform 

 SoFIE voor verzekeringen

Aantal medewerkers
• Van Dessel: 220
• CyberContract en ReThink- IT: elk een 15-tal

Website - www.vandessel.be - www.cybercontract.eu - www.rethinkit.
be

Slogan bedrijf - Van Dessel: “Wat wij doen, werkt voor u.”
Levensmotto - Dream Big. Work Hard. Make Mistakes.  Be Kind.
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*  Bedrijf
    Betrokken lid - Koen Druyts

met lange termijn strategische vraagstukken bezig. Ik houd van 
de afwisseling en intellectuele uitdagingen. Ik vind contact met 
mensen erg prettig en belangrijk. Op al die vlakken krijg ik 
dagelijks de nodige kansen en dat geeft me energie.

Hoe bent u gestart in de onderneming?
Ik ben burgerlijk scheikundig ingenieur van opleiding. Toen 
ik afstudeerde was er een crisis in de oliesector en werd 
de legerdienst afgeschaft … Er was dus weinig vraag naar 
scheikundige ingenieurs. Ik heb toen een tijdelijke opdracht 
aangenomen in het verzekeringskantoor van mijn toenmalige 
schoonvader, die wegens ziekte een aantal maanden out 
was. Dat bedrijf heb ik in 2005 samen met Koen Van Hees 
overgenomen. Sinds 2023 is het definitief opgegaan in groep 
Van Dessel. Ik ambieerde eerst een internationale carrière in 
een petrochemisch bedrijf, maar ik heb geleerd dat ik niet goed 
aard in een groot bedrijf en dat ondernemen echt mijn ding is.

Hoe gaat het momenteel met het bedrijf?
Alle bedrijven stellen het bijzonder goed! Van Dessel is een 
matuur bedrijf dat gestaag groeit en professionaliseert. Het wil 
op lange termijn een vaste waarde in de verzekeringssector 
blijven.  CyberContract is actief in het belangrijkste nieuwe 
verzekeringsdomein van de laatste 50 jaar en groeit erg snel. 
ReThink-IT is - met de nodige uitdagingen - goed op weg om 
van start-up naar scale-up door te groeien.

Waar liggen de uitdagingen voor de onderneming?
Ik denk dat onze maatschappij voor een zeer grote omwenteling 
staat en die zal ongetwijfeld impact hebben op alle bedrijven, 
inclusief degenen waarbinnen ik actief ben. Ik noem maar 
wat: de geopolitieke machtsstrijd die aan de gang is, de 
klimaatuitdaging, de impact van nieuwe technologieën als 
blockchain en AI op bestaande businessmodellen, bedrijven 
die in hun sector wereldwijd dominantie verwerven …
Dergelijke omwentelingen brengen veel veranderingen met zich 
mee die zich bovendien op steeds kortere termijn voltrekken. 
Hoewel er veel opportuniteiten in schuilen, blijkt dat zowel 
bedrijven als individuen doorgaans veel moeite hebben met 
verandering. Op zich niet onlogisch, want authentiek zijn en 
trouw blijven aan jezelf zijn belangrijk.
Die combinatie – hyperflexibel zijn zonder jezelf te verliezen 

– is een zéér moeilijke oefening.  Zowel voor de bedrijven als 
voor mezelf.  Gelukkig weten echte ondernemers waar hun vlag 
staat en navigeren ze ook in woelige tijden met vertrouwen. En 
dat is bij ons ook zo.

Hoe ziet u de toekomst?
Ik geloof erg in het feit dat de mens een diepgewortelde 
behoefte aan connectie met andere mensen heeft. Ik zie dat 
als een mogelijk fundament voor een goed businessmodel: 
als leverancier een échte relatie met de klant opbouwen en 
onderhouden. Dat is iets waarmee een bedrijf zich onderscheidt 
van bedrijven die zo veel mogelijk digitaal en dus op afstand 
organiseren.

Binnen Van Dessel vertaalt zich dat – in mijn functie - onder meer 
in een discovery-traject rond AI.  We denken er bijvoorbeeld 
aan AI in te zetten als ondersteuning bij de voorbereiding van 
klantgesprekken om onze boodschap te brengen in de taal van 
de klant en om tijd vrij te maken zodat we meer en betere 
gesprekken kunnen voeren met onze klanten.

Bij CyberContract zijn we bezig met het ontwikkelen van een 
andere benadering van het begrip verzekering. Beschermen 
is namelijk meer dan verzekeren alleen. We willen liever een 
partij zijn die onze klanten behoedt voor virtueel onheil, dan 
dat we achteraf de brokken van een cyberincident moeten 
betalen. Finaal is dat een uiting van een typisch menselijke 
activiteit in een betekenisvolle relatie: “zorgen voor elkaar”.

ReThink-IT zit verder naar achter, omdat het software maakt 
waarmee andere partijen producten en diensten met een 
geïntegreerde verzekeringsoplossing kunnen aanbieden én 
beheren over de totale levensduur van het contract of het 
product. De uitdaging daar is het vinden van extra kapitaal om 
het bedrijf en de software verder uit te bouwen en internationaal 
te laten doorbreken. ReThink-IT wil vooral businessprocessen 
met een link naar verzekeringen faciliteren, zodat gebruikers 
(als ze dat wensen) de menselijke relatie met hun eindklanten 
kunnen uitbouwen.
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Samenstelling bestuur werkingsjaar 2024-2025

24/10/24 : Spreker Charlotte Van Brabander : Finfluencer en Money Coach

21/11/24 : Bezoek Rechtbank Turnhout

19/12/24 : Spreker Wim Heylen “Ondernemen en Startup”

24/01/25 : Winterfeest

20/02/25 : Spreker Chris Verleye Salar
Save the Date
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Data werkingsjaar

Tip van onze HR specialist:

De maand september betekent niet alleen de start van 
een nieuw schooljaar voor onze studenten, ook heel wat 
werknemers starten met bijkomende opleidingen op vraag 
van hun werkgever. Sommige van deze opleidingen kosten 
heel wat geld. Als werkgever wil u enerzijds investeren in uw 
werknemers maar anderzijds ook vermijden dat zij na het 
volgen van een dure opleiding vertrekken en elders aan de 
slag gaan met hun nieuwverworven kennis. De vraag rijst in dat 
geval of de werkgever de gemaakte kosten kan terugvorderen 
van zijn werknemer.
 
Een scholingsbeding kan hierbij helpen. Via dit beding 
verbindt een werknemer zich ertoe om aan zijn werkgever een 
gedeelte van de vormingskosten terug te betalen ingeval hij de 
onderneming verlaat vóór het einde van de overeengekomen 

periode.
Opgelet, er worden heel wat voorwaarden opgelegd om een 
juridisch afdwingbaar scholingsbeding te kunnen afsluiten. 
Deze situeren zich op niveau van de opleiding (waarde/
tijdbesteding opleiding) en op het niveau van de werknemer 
(minimale jaarloongrens). Bovendien moet het scholingsbeding 
schriftelijk en voor elke werknemer afzonderlijk opgesteld 
worden en een aantal verplichte vermeldingen bevatten. Tot 
slot kan ook uw sector voorwaarden of beperkingen opleggen 
zowel op het vlak van de in aanmerking komende opleidingen 
als op het vlak van de uitsluiting van werknemers die tot een 
bepaalde functiecategorie behoren.

Een scholingsbeding is dus steeds maatwerk. De experten van 
Salar staan klaar om u hierin te begeleiden!

*  Salar
    Betrokken lid - Chris Verleye


